



Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 22. oktober 2025 kl. 19.00

Deltagere: Steen Errebo, Jens Andersen, Thomas Frederiksen, Jacob Kunø, Jørgen Stokbæk, René Aarup og Lotte Haugaard.

Afbud: Karen Møller

Siden sidst:

v/ socialudvalget (Lotte)

Seniortræningsholdene afholdte den 1. oktober afslutning på udendørssæsonen med fællesspisning, hvor der var 10-12 deltagere.

Der afholdes damedoubleturnering d. 8. november og juleturnering d. 6. december, hvor socialudvalget byder ind med hjælp. Ellers intet i pipeline, men kom gerne med forslag.

v/ hjælpekorpsset (Jørgen)

Jørgen deltog i fællesspisning for juniorer d. 30. september. Ikke mange forældre deltog, men juniorerne fik en seddel med hjem, og en enkelt forælder har meldt sig til HTK hjælpekorps. Jørgen kontakter den pågældende forælder.

..v/ anlæg/hal (Thomas/Steen)

A-sport har gennemgået vangerne på padelbanerne og har udarbejdet en rapport. Som del af 5 års eftersyn vil A-sport udbedre døre og vangere, samt bore huller i vangene således vangerne ikke fyldes med regnvand.

Klubben ønsker yderligere compensation til hulrumsbehandling af stolper.

Jørgen kontakter A-sport for at få rapport udleveret.

Magnetlåse på låger til HTK anlæg er taget i brug. En timer gør, at lågerne lukker automatisk på et fastsat tidspunkt om aftenen.

Nøgleboks er sat op i foyeren, og Jens opretter koder dertil. Når boldmaskinen bookes, udleveres nøgle via nøgleboks med tildelt kode.

..v/ fonds-/sponsorudvalget (Steen)

Sponsoraftale og faktura er udarbejdet til Tømrermester Jens Martinsen.

Steen kontakter Bob Andersen fra Danacup mhp. aftale omkring reklame for danacup. Dette vil generere penge, hvis camp deltagere ol. booker sig ind på Hostel Danacup Sportscenter.

Til projektet Micro Ketchersport – Leg og bevægelse er der modtaget 40.000 kr. fra Nykreditfonden.

Fra Hjørring Kommunes udviklingspulje er der modtaget 10.000 kr. til skoletennis.

Thomas foreslog at sætte kontingentbetaling til 0 kr. for spillere i alderen op til 12 år. Det skal undersøges om det er i overensstemmelse med reglerne for modtagelse af aktivitetstilskud fra Hjørring Kommune.

Skoletennis har været afholdt for HPR 0. + 1. klasser, hvorefter 4 er begyndt til træning.

I uge 45-49 er der skoletennis på Bagterpskolen.

..v/ sportsudvalget (kl. 20.15) (Rene/Jacob)

René har deltaget i møde med DGI-konsulent vedrørende Visma plandisc, som er et digitalt årshjul til blandt andet at kunne synliggøre klubbens arbejdsopgaver, events ol. Den årlige pris er 1.200-1.300 kr. og indeholder 5 licenser. I forbindelse med implementering af Plandisc vil der skulle afholdes 2 workshops på 2-3 timers varighed. Der kan søges tilskud til formålet.

René kontakter DGI-konsulent med de spørgsmål bestyrelsen havde dertil. Bestyrelsen er venligt stemt overfor forslaget, og når René vender tilbage, træffes beslutning herom via mail.

Der er tilmeldt 3 hold i JTU - U/14, U/16 og U/18.

I HTK afholdes U/18 stævne den 24. januar 2026. Hallen er booket dertil.

Der savnes holdkaptajner til U/14 og U/16. René tager fat i forældre.

Der forventes spilledatoer til U/14 og U/16 i den kommende uge.

Antallet af stævnedatoer afhænger af antal tilmeldte hold.

René mangler tilbagemeldinger fra Frederikshavn Tennisklub og Hirtshals Tennisklub på tidligere afholdt møde. På mødet blev det aftalt at afholde et arrangement pr. måned, herunder vendsysselmesterskaber, men klubberne er ikke vendt tilbage med konkrete datoer, som hæmmer udvikling af samlet aktivitetsoversigt og udbredelsen af events til flere klubber. Se eventuelt referat fra sidste bestyrelsesmøde. Thomas og René arbejder på tre turneringer i HTK.

Der er kamptræning om søndagen fra kl. 10-13 for turneringsspillere. Kommunikation derom foregår på Whats-app.

Damekamptræning foregår ligeledes søndage men fra kl. 13-15. Kommunikation foregår ligeledes på Whats-app.

Drop-in tilbud og beskrivelse deraf blev drøftet.

Søndag d. 12. oktober var der dametræning med stor tilslutning. Der blev sat et max på 12 deltagere, og 19 havde udvist interesse for at deltage. Tilbuddet ønskes bredt ud så andre klubber deltager over tid, men der startes med at forsøge at forankre med god deltagelse lokalt. Ønsket er at det bliver en fast tilbagevendende aktivitet, som afholdes én gang om måneden.

Der etableres trænerudvikling én gang om måneden af 2 timers varighed. Formålet er udvikling af klubbens trænere og hjælpetrænere via øvelser, video mm. Andre nordjyske klubber er inviteret til at deltage.

Det blev besluttet at de første 3 gange finansieres af klubben med maks 3 timer plus transport pr. gang. Der ansøges via JTU mm. for finansiering, hvis det lykkes at få regional deltagelse over tid.

Invitation til trænerkursus er sendt til både TPN og andre nordjyske klubber.

Oversigt over juniortræningstider mangler. Der arbejdes på en oversigt dertil.

Økonomi v/ Jens

Regnskab for tennis blev gennemgået.

En del indtægter tilgår i oktober, men er endnu ikke bogført.

Ansøgning om lokale- og aktivitetstilskud er fremsendt til Hjørring kommune.

Aktivitetstilskud på 4.000 kr til padel i indeværende år er modtaget. Regnskab for padel blev ikke gennemgået.

Lokaletilskud til skoletennis undersøges.

Jf. sponsoraftale skal der skiftes bank til Sparekassen Danmark. Jens arbejder på sagen.

Medlemsmøde 26.10.25 v/Steen

6 tilmeldte på nuværende tidspunkt.

Afklaring omkring aflysning udestår.

Hjørring Firma Sport v/ Steen.

HFS har stillet spørgsmål vedrørende udgifter tilbage i 2021.

I samarbejde med klubbens advokat skal Steen udarbejde et skriv til HFS.

Nyt fra Fonden – v/Steen.

Der afholdes møde i fonden d 27/10-2025.

Herreomklædningsrummet er malet og der er fuget i baderummet.

Det er et ønske at der monteres kameraer udenfor på gavl – så man kan se om der er vand på banerne, ydermere i Køkkenet og i hallen. Regler omkring brug af kameraer overholdes, så længe der oplyses om at der er kameraer.

Derudover ønskes det, at det lille toilet i gangen males, træbænke i omklædningsrum pudses ned, og en skoreol i foyeren.

Kodelås på døren ind til hallen og døren ind til redskabsrummet. Jens undersøger pris.

Steen udarbejder prioriteret ønskeseddel til Fonden forud for mødet på mandag.

Aktion-listen (alle) – herunder opfølgning på sidste møde.

Aktionslisten er et internt arbejdsredskab til bestyrelsen, hvor igangværende opgaver og status fremgår. Listen blev gennemgået og opdateret.

Info fra formanden.

Steen og Thomas har holdt møde med mulig ny banemand. Han er uddannet gartner og er i fleksjob. Årligt timeantal, oplæring og opgaver til ny banemand blev drøftet.

Nyt møde afholdes 23/10, hvor Steen, Thomas og Jørgen deltager.

Klubben har ikke en forretningsorden, hvoraf det bør fremgå hvem der tegner klubben bl.a. med hensyn til ansættelse af ny banemand og andre større beslutninger. Punktet er tilføjet på aktionslisten.

Eventuelt herunder næste møde.

Der blev fremsat forslag om at udlevere nøglebrikker til samtlige medlemmer. Tages op på næste møde.

Næste møde: 25. november kl. 19.